

ADJUSTABLE WIRE STRIPPER & CUTTER

10-30 AWG

ADI
PRO

Designed with a precision-ground "V" notch blade and adjustable blade stop for superior stripping, this adjustable wire stripper and cutter is perfect for stripping and cutting 10-30 AWG (2.6-0.25mm) solid and stranded wire.

FEATURES

Adjustable screw to set wire size anywhere from 10-30 AWG for solid and stranded wire

Scored marks on the tool to easily reference size adjustments

Spring-loaded with a locking latch for convenient operation

Wire looping and bending hole is perfect for solid conductor wire

Made of high carbon steel with a black oxide coating for long life and durability

Vinyl cushion grips provide excellent grip and comfort

Limited Lifetime Warranty



0E-1030AWGWC

Product Specifications

UPC: 810132435195

PART #: 0E-1030AWGWC

Wire Gauge: 10 AWG-30 AWG
(2.6mm-.25mm)

Dimensions: 5.06" x 2.28" x .44"
(12.86cm x 5.8cm x 1.12cm)

Weight: 0.16 lb. (74.456g)



For more information contact your ADI Sales person or visit adiglobal.com/adiexclusivebrands

PINCE À DÉNUDER/SERTIR ET COUPE-CÂBLES DE 30 À 10 AWG

ADI
PRO

Lame à encoches en V de précision et butée ajustable offrant un dénudage supérieur, il s'agit de l'outil ajustable idéale pour couper et dénuder les fils pleins et multibrins de 30 à 10 AWG (0,25 à 2,6 mm).

CARACTÉRISTIQUES

Vis d'ajustement pour toute taille de fil, entre 30 et 10 AWG, plein ou multibrins

Graduation de l'outil facilitant l'ajustement aux tailles de référence

Chargement à ressort et verrouillage pour une utilisation facile

Trou pour créer des boucles et des plis pour les fils pleins

Fait d'acier à haute teneur en carbone au fini noir résistant à la corrosion pour une meilleure durabilité et durée de vie

Poignées coussinées en vinyle favorisant le confort et un bon serrage

Garantie à vie limitée



0E-1030AWGWC

Spécifications du produit

CUP: 810132435195

NO DE PIÈCE : 0E-1030AWGWC

Calibre: De 30 à 10 AWG (0,25 à 2,6 mm)

Dimensions: 5,06 po x 2,28 po x 0,44 po
(12,86 cm x 5,8 cm x 1,12 cm)

Poids: 0,16 lb (74,456 g)



Pour de plus amples renseignements, communiquez avec un représentant ADI ou visitez la page fr.adiglobaldistribution.ca